
Zápisnica z 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku, 

konaného dňa 11. decembra 2020 vo veľkej sále Kultúrneho domu v Slivníku 

 

Prítomní: 

 

starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

                                                                
Program – podľa pozvánky  

 

K bodu: 1. Otvorenie, schválenie programu: 

 

- starosta obce otvoril zasadnutie OZ o 16:36 hod, privítal prítomných  

a skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné – z celkového počtu 7 poslancov  

          je prítomných 5 poslancov, ospravedlnili sa poslanci p. Miloš Ferko  

          a p. Ing. Rudolf Meško 

- prečítal program pozvánky a dal o programe hlasovať – za bolo 5 poslancov 

OZ 

 

K bodu: 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa 

    a overovateľov zápisnice: 

 

 starosta obce navrhol do návrhovej komisie poslancov p. Mateja Kotosa  

a p. Juraja Migeľa - starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie  

č. 2/19/2020 a dal o ňom hlasovať – OZ volí návrhovú komisiu v zložení 

Matej Kotos a Juraj Migeľ - za bolo 5 poslancov OZ 

 za zapisovateľku starosta určil Máriu Topolčányiovú, administratívnu 

pracovníčku Obce Slivník 

-  za overovateľov zápisnice určil poslancov p. Ignáca Kotosa  

   a p. Milana Nováka   

 starosta obce prečítal uznesenie č. 3/19/2020 - OZ berie na vedomie určenie 

zapisovateľa Máriu Topolčányiovú a overovateľov zápisnice Ignáca Kotosa 

a Milana Nováka a dal o tom hlasovať – za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 3. Kontrola uznesení uznesení a správa o činnosti OÚ 

   od predchádzajúceho zasadnutia OZ: 

 

- starosta obce prečítal splnenie uznesení /UZN/ od posledného zasadnutia OZ  

/23. 10. 2020/ - na tomto zasadnutí boli prijaté tieto uznesenia a ich plnenie    

je nasledovné: 

- UZN č. 1/18/2020 – bol ním schválený program rokovania OZ 

- UZN č. 2/18/2020 – OZ konštatovalo zloženie sľubu poslanca  

  Juraja Migeľa 

- UZN č. 3/18/2020 - 4/18/2020 – boli splnené, ich plnenie vyplývalo 

priamo zo schválenia  



- UZN č. 5/18/2020 – bola ním zobraná na vedomie správa o činnosti  

- UZN č. 6/18/2020 – bolo ním zobrané na vedomie poverenie zastupovania     

  starostu  

- UZN č. 7/18/2020 – je v štádiu rozpracovania – zatiaľ je podpísaná 

zmluva o prenájme 

- UZN č. 8/18/2020 – je splnené – Rada školy bola doplnená poslancom 

- UZN č. 9/18/2020 – zatiaľ nie je splnené, rieši sa to, nakoľko riešime 

spolufinancovanie s EUSTREAM-om  

- UZN č. 10/18/2020 – bolo ním doporučené riešiť právne služby jednotlivo  

- UZN č. 11/18/2020 – bolo splnené – štátna dotácia bola poukázaná  

na obec a bola ňou splatená splátka úveru „Rekonštrukcia obecnej budovy“ 

- následne starosta obce prečítal správu o činnosti obce od posledného 

zasadnutia OZ /viď príloha/ 

- starosta obce sa spýtal, či má niekto nejaké dotazy, pripomienky 

- poslanec Ignác Kotos mal pripomienku k uzneseniu zo 17. zasadnutia OZ 

/09. 09. 2020/, kde OZ prijalo uznesenie, že rokovania OZ budú vysielané 

v obecnej televízii a na obecnej stránke, nie na facebooku - poslanec Kotos 

konštatoval, že uznesenie nebolo dodržané kvôli tomu, že schôdza išla  

na facebooku 

- starosta obce sa k tomuto vyjadril, že obec má svoju kameru – poslanec 

Kotos sa vyjadril, nech to nenatáča prítomý p. R. K. – starosta obce  

ho vyzval, aby sa k tomu vyjadril 

- poslankyňa Janette Mackaničová vyzvala hlavného konrolóra  

p. Ing. Františka Feďáka, aký je k tomu zákon, aby iní nenatáčali  

- prítomný p. R. K. sa vyjadril, že to nie je na fB, ale na www.youtube.com 

a následne vyzval hlavného kontrolóra, nech sa on k tomu vyjadrí 

- starosta obce prečítal uznesenie zo spomínaného zasadnutia 

- poslankyňa Mackaničová vyzvala hlavného kontrolóra, aby sa k tomuto 

vyjadril – hlavný kontrolór sa k tomuto vyjadril v tom zmysle, že čo sa týka 

natáčania, je to veľmi diskutabilné – žiadny zákon to nezakazuje – údaje  

sa môžu zbierať a šíriť ďalej, nemôže sa tam však nič dopĺňať, ani sa to 

nesmie strihať 

- poslankyňa Mackaničová sa k predchádzajúcemu vysielaniu  

/18. rokovaniu OZ zo dňa 23. 10. 2020/ vyjadrila, že kamerový záznam, 

zvuk nie je kvalitný a išla z neho len jedna tretina 

- poslanec Milan Novák sa vyjadril, že obec má obecný kábel,  

bude sa vysielať cez obecnú televíziu 

- poslankyňa Mackaničová sa vyjadrila, že aj občania v zahraničí majú 

záujem vedieť, čo sa v obci deje 

- starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie č. 4/19/2020 – OZ berie  

na vedomie správu o kontrole uznesení a o činnosti OÚ od posledného 

zasadnutia OZ a dal o tom hlasovať – 5 poslancov OZ bolo za 

 

 

 

http://www.youtube.com/


K bodu: 4. Rozpočtové opatrenie č. 4/2020: 

 

- starosta obce konštatoval, že poslanci OZ dostali materiál k tomuto bodu 

v písomnej forme spolu s pozvánkou 

- poslankyňa Mackaničová – bolo schválené, že sa vezme úver, ale nebolo 

určené, na aký konkrétny účel 

- hlavný kontrolór Ing. Feďák konštatoval, že on sa k tomuto vyjadril  

vo svojom písomnom stanovisku ešte na minulom zasadnutí OZ /z dôvodu  

jeho neprítomnosti starosta obce prečítal vtedy jeho písomné stanovisko/  

- starosta obce prečítal ešte raz stanovisko hlavného kontrolóra z minulého 

zasadnutia OZ  

- starosta povedal, že ten úver je bez sankcie – presný účel sa neurčil – 

finančné prostriedky je potrebné vyčerpať do konca roka  

- poslankyňa Mackaničová – malo sa prijať ďalšie uznesenie  

– hlavný kontrolór Ing. Feďák navrhuje schváliť najprv samostatné uznesenie – 

OZ schvaľuje použitie návratnej finančnej výpomoci vo výške 13.094,- €  

na splátku úverov a v druhom konkretizovať účel a sumu 

- starosta obce povedal, že ide zhruba o sumy 8.000,- € - na splátku úveru 

z projektu Rekonštrukcia obecnej budovy a 5.000,- € 

- starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie č. 5/19/2020 – OZ schvaľuje 

návratné finančné prostriedky na splatenie úverov a v ďalšom bode budú 

presne rozpísané sumy 

– starosta obce dal o tomto bode hlasovať - za bolo 5 poslancov OZ  

- starosta obce prečítal uznesenie č. 6/19/2020 - OZ schvaľuje rozpočtové 

opatrenie č. 4/2020 a dal o tom hlasovať – za bolo 5 poslancov OZ  

 

K bodu: 5. Zmena rokovacieho poriadku: 

 

- starosta obce konštatoval, že poslanci OZ dostali tento bod v písomnej 

podobe spolu s pozvánkou 

- starosta obce prečítal znenie tohto bodu, ktorý do pozvánky navrhla 

poslankyňa Mackaničová /viď príloha/ - žiada o zaradenie do programu OZ 

nasledujúci bod – navrhuje zmenu rokovacieho poriadku, aby OZ schválilo 

zmenu rokovacieho poriadku – doplnenie o vysielanie zasadnutia OZ v obecnej 

televízii, aby vysielanie bolo po dobu minimálne jedného týždňa a informovať 

občanov o tomto vysielaní v obecnom rozhlase a cez SMS rozhlas 

- poslankyňa Mackaničová sa vyjadrila, že je potrebné zakomponovať to  

do rokovacieho poriadku a bez návrhu to nejde – je to na odporúčanie hlavného 

kontrolóra 

– hlavný kontrolór Ing. Feďák sa vyjadril, že je potrebné dať tento dodatok  

do rokovacieho poriadku 

– poslanec Novák mal dotaz, ako sa to technicky porieši a vyzval starostu obce, 

aby sa k tomu vyjadril  



– starosta obce sa vyjadril, že už po 2 – 3 dňoch vysielania 18. rokovania OZ 

v obecnej televízii mali občania dotaz, ako dlho to ešte pôjde v obecnej 

televízii  

- poslankyňa Mackaničová mala dotaz, že ona mala odozvu, že to nie kvalitný 

zvuk – stačí poprosiť o USB kľúč od tých, ktorí to majú nahraté, od nich je to 

kvalitné a čisté 

- poslanec Novák povedal, že ak to navrhne starosta, že to bude zastrešovať,  

on za to dvihne ruku – ako starosta povie, tak to poslanci odsúhlasia, aby 

potom nebolo, že sa niečo schváli a nikto to nerieši - mala by to obec robiť 

sama, nevie, prečo teraz nedôverujeme obecnej kamere, ale cudzej – 

poslankyňa Mackaničová povedala, že to chce len uľahčiť 

- poslanec Novák mal otázku, či budú také veľké poplatky – starosta obce 

povedal, že nie  

- poslankyňa Mackaničová zopakovala, že z minulého zasadnutia išla len jedna 

tretina a bol nekvalitný záznam, zvuk  

- starosta obce vysvetlil, že pri vysielaní predchádzajúceho zasadnutia OZ  

to bolo tak, že kamera sa zastavila každých 50 minút, preto celé zastupiteľstvo 

nahralo na 3 časti, ale už vieme, ako sa to má robiť 

- poslankyňa Mackaničová povedala p. Novákovi, že nevedela, že starosta  

už na to má p. Kerestúriho, myslela si, že to starosta nevie urobiť, že na to 

nemá nikoho, ale keďže na tom bude pracovať p. Kerestúri, potom je to 

v poriadku, jej je jedno, kto to pomôže starostovi urobiť 

– starosta obce – navrhuje dať bod 10.4, mal otázku, či má niekto k tomu niečo 

– hlavný kontrolór sa vyjadril, že ten dodatok si poslanci schvália sami tak,  

ako to navrhnú – doplniť to do rokovacieho poriadku, alebo stačí len jedna 

veta, kto to bude robiť a na ako dlho 

– starosta obce, či to ešte upresníme – poslanec Matej Kotos – dať tam aj 

opakovane 

- starosta obce prečítal uznesenie č. 7/19/2020 – OZ schvaľuje dodatok č. 1 – 

zmenu rokovacieho poriadku podľa priloženého návrhu, ktorý znie: a rozpíše 

to tam 

- starosta obce prečítal, že sa dopĺňa bod 10.4 – z rokovania OZ sa spracuje 

kamerový záznam, ktorý sa opakovane odvysiela v obecnej televízii 

- poslankyňa Mackaničová povedala, aby sa s tým oboznámili ľudia, navrhuje 

potom napr. v pondelok, stredu a piatok 

- poslanec Milan Novák dal návrh na vysielanie raz v týždni a raz cez víkend 

- starosta obce prečítal úplné znenie uznesenia č. 7/19/2020 – OZ schvaľuje 

dodatok č. 1 Zmenu rokovacieho poriadku podľa priloženého návrhu,  

ktorý znie: zo zasadnutia sa spracováva kamerový záznam, ktorý sa opakovane 

odvysiela v obecnej televízii po dobu 2 dni v týždni a cez víkend a dal o tom 

hlasovať – za boli 4 poslanci OZ, 1 proti 

 

 

 

  



K bodu: 6. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2021:  

 

- starosta obce poprosil hlavného kontrolóra p. Ing. Františka Feďáka,  

aby sa vyjadril k tomuto bodu 

- hlavný kontrolór Ing. Feďák prečítal Návrh plánu kontrolnej činnosti  

na I. polrok 2021 /viď príloha/  

- starosta obce vyzval poslancov OZ, aby sa vyjadrili k tomuto bodu,  

či má niekto nejaké dotazy, pripomieky – nikto z prítomných poslancov  

nič nenamietal  

- starosta obce prečítal znenie uznesenia č. 8/19/2020 – OZ schvaľuje Návrh 

plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2021 a dal o ňom hlasovať – za bolo  

5 poslancov OZ  

 

K bodu: 7. Návrh poplatkov na rok 2021 – Sadzobník poplatkov: 

 

- starosta obce konštatoval, že návrh poplatkov dostali poslanci OZ v písomnej 

forme spolu s pozvánkou 

- návrh poplatkov bol doplnený o bod – prenájom kuchyne - pre občanov 

a mimo občanov Slivníka a o servisný poplatok za satelit; ostatné poplatky 

ostávajú také, aké boli 

– starosta obce informoval o satelite - nakoľko obec má 10 kariet, za jednu  

sa platí cca 70,- € - doteraz boli celkové náklady na opravu satelitu 1.340,- €, 

teda celkové výdavky na prevádzku satelitu sú vo výške 2.040,- €;  

- starosta obce navrhuje výšku servisného poplatku za satelit v sume 1,- €  

za mesiac pre jednu domácnosť, čiže ročne to vyjde na 12,- € pre jednu 

domácnosť 

- starosta obce vyzval poslancov, aby sa vyjadrili k návrhu poplatkov 

- poslankyňa Janette Mackaničová navrhuje servisný poplatok za satelit zrušiť, 

nakoľko najmä starší ľudia pozerajú omše a mladí majú satelity, pre tých 

starších aj jedno euro mesačne zaťažujúce – prečo by sme ich mali zaťažovať, 

či to nie je pre občanov 

- starosta obce sa vyjadril, že sa predtým vyjadril v materiáli – satelit má 

možno 150 domácností, nejde o to, kto to pozerá a okrem toho sa nezvyšovali 

poplatky za TKO ani za daň z nehnuteľnosti – starosta netvrdí, že to tak má 

byť, len oboznámil, ako je to s nákladmi na obecný satelit 

- poslankyňa Janette Mackaničová mala dotaz, že doteraz sa za satelit neplatilo 

a obec by mala poskytnúť nejakú službu pre občanov  

- poslanec Juraj Migeľ sa vyjadril, že sú občania, ktorí majú napríklad TV 

Magio a sú tam oveľa vyššie poplatky a ľudia ich platia, navrhuje pri starších 

občanoch a tých, ktorí sú sami, sumu buď znížiť alebo odpustiť 

– poslanec Matej Kotos navrhuje urobiť výnimku 

- poslanec Juraj Migeľ sa ešte vyjadril, že platiť sa malo už dávno, satelit má 

okolo 25 - 30 programov 

- poslanec Novák – v minulosti sa to už preberalo - obec to vždy potiahla  



za občanov, stále sa hľadala cesta, aby sa občanom zmiernili náklady, ale teraz 

je trošku iná situácia – navrhuje urobiť presnú evidenciu a zistiť, koľko 

domácností je napojených na obecný satelit – a na základe toho navrhnúť 

potom poslancom ďalší postup 

- poslanec Novák mal dotaz k poplatku za prenájom kuchyne – mimo občanov 

Slivníka – tento poplatok je podľa neho podhodnotený – údržba bude stále – 

navrhuje zvýšiť poplatok na 50,- €   

- poslankyňa Mackaničová mala dotaz k poplatku za vyhlásenie v miestnom 

rozhlase – sumu 10,- € za vyhlásenie v miestnom rozhlase navrhuje znížiť   

a 10,- € - nechať napr. pri hlásení reklamy alebo politickej kampane 

- starosta obce sa pýtal, aký návrh má p. Mackaničová – navrhla sumu  

za vyhlásenie napr. 3,- €  

– starosta obce navrhol sumu 5,- € a dal o tom hlasovať - za bolo 5 poslancov 

OZ 

- starosta obce dal hlasovať za návrh poslanca Nováka, ktorý navrhol zvýšiť 

sumu za prenájom kuchyne na 50,- € mimo občanov Slivníka – 5 poslancov 

OZ bolo za 

- starosta obce konštatoval, že ostal nedoriešený servisný poplatok za satelit – 

hlavný kontrolór povedal, že poplatky sa dajú meniť kedykoľvek v priebehu 

roka, nakoľko nejde o poplatky za daň z nehnuteľnosti, ani za TKO – tie sa už 

v priebehu roka meniť nedajú 

- starosta obce konštatoval, že servisný poplatok za satelit sa teraz z poplatkov 

dá vonku, rozhodne sa o tom nabudúce, ostatné veci sa upravili 

– starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie č. 9/19/2020 – OZ schvaľuje 

návrh poplatkov na rok 2021 podľa predloženej prílohy a podľa bodov,  

ktoré sa opravili – rozhlas a kuchyňa a dal o tom hlasovať - za bolo 5 

poslancov OZ  

 

K bodu: 8. Návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2021: 

 

- starosta obce konštatoval, že návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2021 dostali 

poslanci OZ spolu s pozvánkou v písomnej podobe 

- starosta obce prečítal Návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2021 – starosta obce 

rozpočítal zasadnutia OZ na týchto 5 zasadnutí v r. 2021: 

- 20. rokovanie OZ – 19. 02. 2021 

- 21. rokovanie OZ – 14. 05. 2021 

- 22. rokovanie OZ – 06. 08. 2021 

- 23. rokovanie OZ – 22. 10. 2021 

- 24. rokovanie OZ – 10. 12. 2021 

- starosta obce vyzval poslancov OZ, aby sa k tomuto vyjadrili – žiadny 

z poslancov OZ nemal námietky – môže sa to posunúť v prípade 

mimoriadnych situácií 

- starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie č. 10/19/2020 - OZ berie  

na vedomie Návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2021 a dal o tom hlasovať  

– za bolo 5 poslancov OZ 



K bodu: 9. Vyhodnotenie hlavných investičných úloh v roku 2020: 

 

- starosta obce prečítal k tomuto bodu nasledovné – hlavné investičné úlohy  

za rok 2020: 

– Obecným zastupiteľstvom bola navrhnutá oprava multifunkčného 

ihriska – táto úloha bola splnená - zrekonštruovalo sa multifunkčné 

ihrisko  

- rekonštrukcia priekopy na Parádnej ulici – úloha splnená, priekopa  

bola urobená 

- vybudovanie chodníka od cintorína po križovatku – je to v štádiu 

vyhodnotenia – projekt je podaný, vyhodnocuje sa, pravdepodobne  

to bude reálne v marci 2021 

- príprava projektu na autobusové zastávky – cez IROP /Investičný 

rozvojový operačný program/ – v situácii s COVID-om sa tieto veci 

poposúvali – bude sa to riešiť na budúci rok 

- pokračovanie kanalizácie v obci – je spracovaná žiadosť  

cez Environmentálny fond – žiadosť bola podaná 

- k týmto investičným úlohám, ktoré sme mali, sa robili aj iné práce a starosta 

obce chce s nimi oboznámiť poslancov OZ: 

- dali sa obrubníky na cintorín – spravila sa jedna sekcia  

na pochovávanie 

– výmena kotla v MŠ a ZŠ v marci 2020 

- výmena bojlera na ohrev teplej vody v ZŠ 

- v júli 2020 sa robili vnútorné úpravy v MŠ a ZŠ a takisto sa tam 

zakúpili nové skrine a regály do skladov a stôl do kuchyne  

– osvetlenie ulice k starému cintorínu – bolo tam osadených 6 stĺpov  

a 5 svetiel 

- robila sa oprava priekopy pri č. d. 1, dala sa tam rúra a bola prevedená 

betonáž 

- presekanie cesty k zbernému dvoru a spevnenie cesty kamenivom 

- starosta obce sa spýtal poslancov, či majú k tomu nejaké dotazy 

- poslankyňa Mackaničová mala otázku, v akej výške bola oprava 

obrubníkov - starosta obce povedal, že to stálo okolo 800,- € 

- starosta obce – či má niekto z poslancov OZ k tomu niečo – nikto nič 

nenamietal 

- starosta obce prečítal uznesenie č. 11/19/2020 – OZ berie na vedomie 

vyhodnotenie hlavných investičných úloh v roku 2020 a dal o tom 

hlasovať – za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 10. Odmena hlavného kontrolóra za rok 2020: 

 

- starosta obce – konštatoval, že poslanci dostali materiál k tomuto bodu 

písomnou formou spolu s pozvánkou 

 - starosta obce prečítal znenie zákona o odmene hlavného kontrolóra –  

môže mu byť schválená odmena do výšky 30 % z mesačného platu 



 - hlavný kontrolór Ing. Feďák mal dotaz, či má ísť von 

- poslankyňa Mackaničová – aká je to výška v eurách – starosta obce 

informoval, že ide o úväzok 0,2   

- poslankyňa Mackaničová mala dotaz, z čoho to chceme platiť, že poslanci OZ 

to môžu, ale nemusia schváliť 

- starosta obce vyzval poslancov OZ, aby navrhli odmenu hlavnému 

kontrolórovi 

- poslanec Milan Novák navrhol 20 %-nú odmenu – vzhľadom na situáciu 

s COVID-om 

- starosta obce sa spýtal, či je aj iný návrh 

- starosta obce prečítal uznesenie č. 12/19/2020 – OZ schvaľuje odmenu 

hlavnému kontrolórovi vo výške 20 % mesačného platu za obdobie celého roka 

2020 a dal o tom hlasovať - za  boli 4 poslanci OZ, 1 sa zdržal hlasovania 

- hlavný kontrolór Ing. Feďák sa poďakoval poslancom OZ za schválenie 

odmeny a zároveň sa tej odmeny vzdal v prospech MŠ a ZŠ – nech sa jeho 

odmena použije napr. na nákup dezinfekčných prostriedkov pre MŠ a ZŠ  

alebo iných pomôcok – plnú výšku svojej odmeny daruje MŠ a ZŠ 

- starosta obce poďakoval hlavnému kontrolórovi, že tak to urobil – odmena  

sa odovzdá školám 

 

K bodu: 11. Rôzne: - privítanie Nového roka 2021: 

 

- starosta obce dal aj v tomto roku tento bod do rokovania OZ, závisí to však  

od situácie ohľadom pandémie COVID-19 - plánuje ohňostroj a privítanie 

Nového roka, nevie však, čo bude s COVID-om – ak budú akcie povolené, 

navrhuje túto akciu urobiť, ak nie, tak navrhuje schváliť to teraz a v prípade 

nepriaznivej situácie sa táto akcia neuskutoční 

- poslanec Milan Novák – navrhuje dať to do uznesenia – pokiaľ to situácia 

okolo COVID-u dovolí, tak túto akciu uskutočniť, ale aby to bolo v uznesení 

- poslankyňa Mackaničová súhlasí so starostom, aj s poslancami 

- starosta obce prečítal uznesenie č. 13/19/2020 – OZ schvaľuje privítanie 

Nového roka 2021, pokiaľ to situácia ohľadom COVID-u dovolí – pripraví sa 

ohňostroj a zabezpečí sa občerstvenie – víno, čaj, pečivo – dal o tom hlasovať 

– za bolo 5 poslancov OZ  

 

K bodu: 12. Diskusia: 

 

- starosta obce otvoril tento bod 

- poslanec Ignác Kotos sa chcel spýtať, či by sme nemohli osvetliť naše kostoly 

aj do budúcna, nielen počas vianočných sviatkov, ale aby boli stále osvetlené 

– starosta obce sa touto myšlienkou už zaoberal, nie na OZ, ale v obci – má 

záujem vytvoriť panorámy – pýtal sa, ako to bolo myslené 

- poslanec Ignác Kotos – cez verejné osvetlenie, napr. zospodu nejak 

– starosta obce navrhol tento bod dať to do rozpočtu na budúci rok  



- starosta obce povedal, že firma, ktorá robí v obci s osvetlením, nám bude 

vedieť povedať, čo a ako 

– poslanec Milan Novák mal dotaz, že ak sa tam spraví moderné osvetlenie 

alebo spotrebiče, ktoré sú LED-kové, budú mať menšiu spotrebu ako 1 neón  

- starosta obce mal dotaz, že ešte nebola poriešená dotácia na gréckokatolícku 

cirkev, ktorá vznikla v priebehu roka – nedalo sa to toho roku do rozpočtu – 

gréckokatolícka cirkev nech požiada do konca roka 2020 a tiež konštatoval,  

že bolo by dobré aj zo strany rímskokatolíckej cirkvi, aby takú žiadosť dali  

do konca roka, aby sa potom s tým mohlo pracovať na budúci rok,  

pre gréckokatolícku cirkev to nebolo plánované, schválené áno, ale plánované 

nie 

- žiadne iné príspevky neboli 

 

K bodu: 13. Záver: 

 

- starosta obce konštatoval, že sa blížia sviatky Vianoc, potom sa  

už nestretneme, teda, nie oficiálne, poprial všetkým príjemné sviatky,  

aby sme ich prežili bez COVIDU, budú to sviatky také, aké tu ešte neboli – 

budeme uzatvorení, keďže k tomu asi spejeme, ale napriek tomu všetkému 

poprial, aby sme ich prežili v šťastí, zdraví, praje každému všetko dobré 

v Novom roku 

- ukončil rokovanie OZ o 18:39 hod 

                    

 

Zapisovateľ: 

 

Mária Topolčányiová  __________________________ 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ignác Kotos __________________________    

 

Milan Novák  __________________________                                                                                           

                              

 

V Slivníku dňa 11. decembra 2020 

 

 

 

Ing. Ján Michalko 

  starosta obce 

 

 

 


